
PROTOKÓŁ nr XXXII/2020 

Z XXXII SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 15 lipca 2020 roku  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady XXXII sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 10:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p.  Dariusz Malanowski, stwierdzając jednocześnie 

quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik nr 1, a zakończono  

ok. godz. 16:30 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Burmistrz, p. J. Perzyński zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie czterech punktów do 

dziennego porządku posiedzenia. Pierwszy dotyczy odpowiedzi na skargę prokuratora 

rejonowego na uchwałę RM Sierpca. Drugi punkt dotyczy udzielenia pełnomocnictwa dla 

Radcy Prawnego, p. M. Zasadowskiego, do reprezentowania RM Sierpca przed 

Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Warszawie oraz dwa punkty w kwestii uchwał 

inwestycyjnych. Jedna dotyczy prac projektowych ul. Głowackiego, druga jest to uchwała 

intencyjna ws. wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Mazowieckiego na dofinansowanie przebudowy drogi wojewódzkiej nr 541. Radna, p. B. Gil, 

zapytała, o uchwałę dotyczącą odpowiedzi na skargę, dlaczego ta skarga nie była 

rozpatrywana przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. Radca Prawny, p. M. Zasadowski, 

wyjaśnił, że Komisja Skarg nie rozpatrywała tej skargi, ponieważ jest to skarga w rozumieniu 

przepisów ustawy prawa o postępowania przed sądami administracyjnymi, a nie  

w rozumieniu przepisów Kodeksu Postępowania Administracyjnego. W tej sytuacji 



odpowiedź przesyłana jest do Sądu Administracyjnego. Pan Zasadowski udzielił również 

wyjaśnień w kwestii udzielenia mu pełnomocnictwa. Radny, p. Z. Stachurski, zapytał, 

dlaczego potrzebne jest udzielenie pełnomocnictwa, skoro radca prawny cały czas 

reprezentuje radę miejską i burmistrza w różnego rodzaju sprawach. Pan Zasadowski 

odpowiedział, że umowa o świadczeniu usług prawnych nie jest dla sądu wystarczająca i było 

to wyraźnie wskazane w wezwaniu z sądu. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek Burmistrza Miasta Sierpca o dodanie 4 punktów do porządku dziennego obrad.  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw”, 1 – wstrzm. się – przyjęła wniosek formalny 

– załącznik nr 2 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

 

Przewodniczący odczytał nowy porządek obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie dziennego porządku obrad..  

 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – przyjęła dzienny porządek 

obrad – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

 

 



3. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji RM. 

 

Przewodniczący RM poinformował, że protokół z XXXI sesji RM znajdują się w biurze rady 

i jeśli do końca tygodnia nie zostaną zgłoszone do niego uwagi, protokół zostanie przyjęty. 

 

4. Raport o stanie Gminy Miasto Sierpc 2019- debata. 

 

Raport o stanie Gminy Miasto Sierpc przedstawił Burmistrz Miasta, p. Jarosław Perzyński – 

załącznik nr 4 
 

a) Głosy radnych 

 

Jako pierwsza głos zabrała Radna, p. B. Gil, pytając kto odpowiada za zespół 

interdyscyplinarny, ponieważ w zakresie obowiązków nie znalazła odpowiedzi. Pytała 

również o MOSiR i jego sprawozdanie za 2019 r, o zatrudnienie osób niepełnosprawnych  

w jednostkach miejskich, czy w TBS sprzedano w 2019 r. jakieś mieszkania, jeśli tak, to ile.  

W związku z ZGKiM padło pytanie o niecki nr 2 i nr 4 oraz o zyski spółki w ubiegłym roku. 

Prosiła również o informację o zaciągniętych pożyczkach, o inwestycjach na terenie miasta. 

Pytała także o gospodarkę mieszkaniową, kanalizację sanitarną, o inwestycje w SP nr 3,  

jak również o pochówek dzieci zmarłych przed urodzeniem, gdzie należałoby uzupełnić dane 

liczbowe. Ile kosztował festiwal smaków łącznie z reklamą. Było pytanie o przedłużający się 

remont w Miejskiej Bibliotece Publicznej, o to, ile jest stref aktywności w Sierpcu, ile 

Sierpczan korzystało z kortów tenisowych przy ul. Hermana, o ilość osób zatrudnionych  

i zwolnionych w urzędzie miejskim. Czy MKS „KASZTELAN” to klub dla amatorów,  

czy dla zawodowców. Pojawiły się też pytania o zarządy osiedli, o koszt konkursów 

kulinarnych Koła Gospodyń Wiejskich. Radna zaproponowała, aby raport został uzupełniony 

o taką wiedzę, o którą pytała burmistrza, ponieważ ona odczytuje go jako raport szczęśliwego 

Sierpca, a jej zdaniem wcale on taki nie jest. W dniu 11.09.2020 r. radna dostarczyła również 

do Biura Rady Miejskiej pisemne oświadczenie do protokołu, które stanowi załącznik nr 5. 

Radny, p. W. Jaworowski, odniósł się do sytuacji spółek miejskich i informacji na temat ich 

sytuacji finansowej, jak również zapytał, czy są czynione przez nie jakieś inwestycje oraz  

o politykę inwestycyjną prowadzoną przez burmistrza na terenie miasta. Radny,  

p. Z. Stachurski, stwierdził, że brakuje w raporcie bardziej szczegółowych informacji 

finansowych na temat każdej ze spółek miejskich osobno. Zapytał też, czy aby spółki nie 

poprawiają swojej kondycji kosztem pomniejszania uposażenia pracowników tych spółek. 

 

b) Głosy mieszkańców 

Do debaty na temat Raportu o stanie Gminy Miasto Sierpc zgłosiła się mieszkanka Sierpca,  

p. Aneta Kalinowska, przedkładając wypełniony formularz zgłoszeniowy poparty podpisami 

21 osób – załącznik nr 6. Na wstępie podkreśliła, że raport jest bardzo wybiórczy. Zwróciła 

uwagę na zmniejszającą się liczbę mieszkańców i wzrastające bezrobocie, jak również na 

identyczną liczbę zgonów i urodzeń w 2018 i 2019 r. Kolejne dotyczyło wysokości kwot 

wypłaconych w ramach przegranych spraw w sądzie z pracownikami zarówno Urzędu 

Miejskiego, jak i podległych jednostek. Zapytała również, co dalej z MP nr 1 „ Słoneczna 

Jedyneczka” oraz o koszt festiwalu smaków i poziom emisji CO2 do atmosfery. Padły pytania 

na temat Ciepłowni Sierpc, Spółki ZGKiM w Sierpcu oraz TBS i związanej z nim sprawy 

zamówienia zbyt dużej mocy cieplnej i wynikłych z tego kosztów oraz, czy są przewidziane 

remonty tych bloków. Zapytała również o mieszkania komunalne, ich remonty oraz ilość 

zamieszkałych mieszkań, o ilość zdezaktualizowanych projektów w mieście, o inwestycje 



planowane na terenie miasta dotyczące oświetlenia i napraw poszczególnych ulic  

i chodników. 

Ad vocem Radny, p. K. Skrzyński, wyjaśnił, że burmistrzowi były zadawane pytania 

 o poszczególne kwestie dotyczące spraw miasta w ostatnich latach bezpośrednio lub w 

formie interpelacji. 

Radna, p. B. Gil, zwróciła jeszcze uwagę na niespójność danych w raporcie na temat urodzeń 

i zgonów. Zapytała jeszcze o ilość zatrudnionych osób w Ciepłowni oraz, czy to Sierpczanie 

spowodowali płaceniem wysokich opłat za wywóz śmieci zysk Spółki ZGKiM.  

Przewodniczący ogłosił 30 min. przerwy. 

Po przerwie burmistrz udzielił odpowiedzi na zadane pytania do raportu zarówno radnym, jak 

i mieszkance Sierpca. 

 

5. Uchwała RM. ws. udzielenia Burmistrzowi Miasta Sierpca wotum zaufania. 

Radny, p. Z. Stachurski, stwierdził, że nie widzi podstaw, aby tego wotum zaufania nie 

udzielić, chociaż co do sposobu kreowania budżetu przez burmistrza ma wiele zastrzeżeń. 

Radna, p. B. Gil, dodała, że w swojej wypowiedzi wykazała, iż raport wymaga wielu 

poprawek i nie zgadza się z tym, jak on jest sporządzony. 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała RM. ws. udzielenia Burmistrzowi Miasta Sierpca wotum zaufania. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 1 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

232/XXXII/2020 RM  ws. udzielenia Burmistrzowi Miasta Sierpca wotum zaufania - 

załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski 

PRZECIW (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (1) 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

Po głosowaniu nad uchwałą burmistrz podziękował radnym za wyrażone wotum zaufania i 

zadeklarował, iż dołoży wszelkich starań, aby raport, który będzie przygotowywany za rok 

2020 zawierał sugestie zgłoszone przez radnych oraz mieszkańców. 

 

 

 



6. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania budżetu miasta za 2019 r. 

 

a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej ws. wydania opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Miasta Sierpca sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2019 r. 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej odczytała Skarbnik Miejski, p. K. Joniak – 

załącznik nr 8 

b) opinia Komisji Rewizyjnej RM 

Opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Sierpca przedstawił Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej, p. P. Rzeszotarski – załącznik nr 9 

 

c) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej ws. wydania opinii o przedłożonym przez 

Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej Sierpca wniosku ws. udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Sierpca 

W/w opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej odczytał Przewodniczący Rady Miejskiej,  

p. D. Malanowski – załącznik nr 10 

 

7. Uchwała RM ws. zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała RM ws. zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019 r.  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

233/XXXII/2020 RM  ws. zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019 r. - załącznik 

nr 11 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, 

Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Rudowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

 

 

 

 

 



8. Uchwała RM ws. udzielenia Burmistrzowi Miasta absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2019 r. 

Radna, p. B. Gil, wyraziła opinię, iż absolutorium jest to wyraz akceptacji radnego dla 

sposobu wykonania budżetu a 300 m ul. Jana Pawła II nie została wykonana i radna dbając o 

mieszkańców stwierdziła, że ten budżet nie został korzystnie wykonany aż dla 1900 osób, 

których reprezentuje. 

Radny, p. z. Stachurski, dodał, że on również nie był zadowolony z wykonania budżetu za 

2019 r. dla swoich wyborców, tylko, że nie ma to nic wspólnego z wykonaniem budżetu a 

burmistrz nie złamał ustawy i wykonał budżet i dlatego poprze go, bo jednak został on 

wykonany. 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała RM ws. udzielenia Burmistrzowi Miasta absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za 2019 r. 

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 1 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

234/XXXII/2020 RM  ws. udzielenia Burmistrzowi Miasta absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2019 r. - załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

PRZECIW (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (2) 

Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

 

Po głosowaniu burmistrz również podziękował radzie za udzielone absolutorium. 

Jednocześnie wyraził obawę, że kolejny budżet może być trudny do oszacowania ze względu 

na COVID – 19 i spowodowaną tym sytuacją gospodarczą. 

 

 

9. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady i Przewodniczących Komisji oraz 

Przewodniczącej Klubu Radnych "Sierpczanie" 

Przewodniczący RM odczytał podziękowanie dyrekcji, grona pedagogicznego i uczniów  

SP nr 3 dla Radnych RM za wspieranie działań szkoły. Następnie głos zabrała 

Przewodnicząca Klubu Radnych "Sierpczanie”, p. B. Gil, zwracając się do Przewodniczącego 

RM o umożliwienie korzystania przez klub z usług radcy prawnego niezależnego od 

burmistrza oraz do burmistrza z zapytaniem dotyczącym zakażeń koronawirusem w Sierpcu. 



10. Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje na piśmie zostały złożone przez radną, p. B. Gil – 6 interpelacji; Wszystkie 

interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. Ksero dołączone do protokołu 

(załącznik nr 13). Interpelacje zostały przekazane burmistrzowi do dalszego procedowania. 

Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwy. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Po wznowieniu obrad burmistrz odpowiedział ustnie na zapytanie dotyczące zakażeń 

koronawirusem informując, że na terenie Sierpca było jedno duże ognisko w jednym z 

zakładów pracy z czego ok. 20 osób okazało się zakażonych. Jeśli chodzi o teren Sierpca są  

4 osoby zakażone a na terenie powiatu ponad 40 osób i ta liczba wzrasta. Na pozostałe 

interpelacje p. Perzyński zadeklarował, iż odpowie na piśmie. 

 

 

12. Uchwała RM ws. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Sierpca, 

którego granice wyznaczają tereny położone wzdłuż: ul. Kościuszki - ul. Głowackiego - ul. 

Wróblewskiego - ul. Bema - tereny rolnicze przy wschodniej granicy administracji miasta. 

Projekt uchwały został omówiony przez Naczelnika WAG, p. P Brzeskiego. 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała RM ws. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Sierpca, 

którego granice wyznaczają tereny położone wzdłuż: ul. Kościuszki - ul. Głowackiego - ul. 

Wróblewskiego - ul. Bema - tereny rolnicze przy wschodniej granicy administracji miasta. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

235/XXXII/2020 RM  ws. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Sierpca, którego granice wyznaczają tereny położone wzdłuż: ul. Kościuszki - ul. 

Głowackiego - ul. Wróblewskiego - ul. Bema - tereny rolnicze przy wschodniej granicy 

administracji miasta - załącznik nr 14 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, 

Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Rudowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

 



13. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla miasta Sierpca za 2019 rok. 

Radna, p. B. Gil, poprosiła o przedstawienie informacji na temat świetlicy środowiskowej, dla 

ilu osób są tam zajęcia oraz ile wydatkowano w ciągu ubiegłego roku na pomoc dzieciom z 

problemami. Odpowiedzi udzielił Pełnomocnik Burmistrza ds. RMPPiRPA oraz PN,  

p. Grzegorz Żelasko, informując, iż do świetlicy środowiskowej zapisanych było w 2019 r.  

35 osób. Byli to wychowankowie SP nr 2 i SP nr 3 pochodzący z rodzin wielodzietnych, 

niewydolnych wychowawczo i rozbitych. Zajęcia odbywały się w godz. od 11:00 do 19:00  

a w dni wolne od zajęć w godz. od 9:00 do 17:00. Na wszystkie działania związane z pomocą 

dla dzieci świetlica przeznaczyła 248 305 zł, z czego wydatkowano łącznie 248 281,02 zł  

a niewykorzystana kwota w wysokości 23,98 zł została zwrócona do budżetu miasta.  

Szczegółowe informacje na ten temat zawarte są w załączniku nr 15. Radna dopytała, czy 

jeśli ktoś chciałby nagle skorzystać z pomocy, to czy w każdej chwili może przyjść do tej 

świetlicy. Pan G. Żelasko potwierdził, że jak najbardziej, jest taka możliwość.   

 

Głosowano w sprawie: 
Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla miasta Sierpca za 2019 rok. 

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła Sprawozdanie z 

realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla miasta Sierpca za 2019 rok - załącznik nr 15 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, 

Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

 

 

14. Uchwała RM ws. Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasta 

Sierpc. 

Przewodniczący RM wspomniał, że regulamin ten był bardzo szczegółowo omawiany na 

Komisji Wspólnej, mimo to poprosił Naczelnik WSK, p. A. Pniewską, o przedstawienie 

projektu uchwały dla mieszkańców. Pani Pniewska wyjaśniła, że zmiany w regulaminie są 

spowodowane nowelizacją ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach z 6 września 

2019 r. i zmiany te obligują do dostosowania regulaminów i pozostałych uchwał, które 

dotyczą utrzymania porządku i czystości w gminach w ciągu 12 miesięcy. Następnie omówiła 

najważniejsze zmiany, jakie wprowadzono do regulaminu. Radna, p. B. Gil, zapytała, gdzie 

mieszkaniec może zapoznać się z tą uchwałą, gdzie ma jej szukać. Naczelnik wyjaśniła,  



że informacja na temat poprawnego segregowania śmieci znajduje się na stronie urzędu 

miasta w zakładce” Gospodarka odpadami”. Ponadto będą dostarczane do mieszkańców 

ulotki informacyjne na temat selektywnej zbiórki odpadów. 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała RM ws. Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasta 

Sierpc. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

236/XXXII/2020 RM  ws. Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Miasta Sierpc - załącznik nr 16 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, 

Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kacperski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

 

15. Uchwala RM ws. ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 

na których zamieszkują mieszkańcy. 

Projekt tej uchwały również zreferowała Naczelnik WSK, p. A. Pniewska. Radna, p. B. Gil, 

poprosiła o wyjaśnienie, co to jest PSZOK i gdzie się znajduje. Naczelnik wyjaśniła, że jest to 

skrót od nazwy Punkt Selektywnego Zbierania  Odpadów Komunalnych i znajduje się na 

terenie ZGKiM przy ul. Traugutta 33 w Sierpcu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwala RM ws. ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na 

których zamieszkują mieszkańcy. 

 Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

237/XXXII/2020 RM  ws. ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 

na których zamieszkują mieszkańcy - załącznik nr 17 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, 

Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

 

16. Uchwała RM ws. dokonania wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty od właścicieli nieruchomości na terenie 

gminy Miasta Sierpc. 

W tym punkcie także głos zabrała p. A. Pniewska przedstawiając szczegóły zawarte  

w projekcie uchwały. Radna, p. B. Gil, zapytała o konsekwencje dla mieszkańców, jeśli okaże 

się, że ktoś spośród mieszkańców bloku nie będzie segregował śmieci. Naczelnik wyjaśniła, 

że kontenery zostały oznaczone nazwami ulic i nr bloków oraz mieszkańcy będą edukowani 

w tej kwestii. Radna wyraziła wątpliwość, czy będzie to sprawiedliwe, czy nie okaże się, 

 że wszyscy  będą musieli płacić za kogoś, kto nie prowadzi segregacji. Do słów radnej 

przyłączył się Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, stwierdzając, że jest 

wprowadzana odpowiedzialność zbiorowa a niewielu mieszkańców chciałoby płacić za kogoś 

podwyższoną stawkę .Radny, p. P. Rzeszotarski, powiedział, że ponad 90 % mieszkańców 

segreguje śmieci już od 2 lat i tym samym są wyedukowani w kwestii segregacji. Poza tym są 

rozprowadzane ulotki na ten temat, jak również podawane są te informacje w mediach  

a mieszkańcy powinni pilnować się nawzajem. Pan Frydrychowicz zwrócił uwagę na fakt, że 

do kontenera może w każdej chwili podjechać ktoś z zewnątrz, nie będący mieszkańcem 

blokowiska i wrzucić swoje śmieci, a nie spotkał się z przypadkiem, aby coś takiego miało 

miejsce na terenie domów jednorodzinnych. Burmistrz dodał, że takich mieszkańców, którzy 

nie segregują odpadów jest ok. 2 % i oni będą płacić wyższą stawkę. Zwrócił się również  

z prośbą, aby nie straszyć mieszkańców odpowiedzialnością zbiorową. Na chwilę obecną nie 

będzie kar a edukacja. Radny, p. K. Skrzyński, przytoczył przykłady bloków, gdzie pojemniki 

są zamykane na kłódkę. Wiceprzewodniczący, p. W. Frydrychowicz, stwierdził, że ta uchwała 

jest narzędziem również do karania, co stanowi drugą stronę medalu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała RM ws. dokonania wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty od właścicieli nieruchomości na terenie gminy 

Miasta Sierpc. 

Rada w głosowaniu: 10 – „za”, 2 – „przeciw’, 2 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

238/XXXII/2020 RM  ws. dokonania wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty od właścicieli nieruchomości na terenie 

gminy Miasta Sierpc- załącznik nr 18 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Sławomir Wojciech Jaworowski, 

Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

PRZECIW (2) 

Barbara Gil, Jerzy Zbigniew Stachurski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Waldemar Frydrychowicz, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

 

17. Uchwała RM ws. ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik WSK, p. A. Pniewska. Radna, p. B. Gil, zapytała  

od kiedy te deklaracje będą obowiązywały, czy będą dostępne na stronie miasta i czy będzie 

można je tam wypełnić zdalnie. Naczelnik WSK wyjaśniła, że deklaracja będzie 

obowiązywała po 14 dniach od publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Mazowieckiego, będzie możliwe jej wypełnienie przez internet i podpisanie podpisem 

elektronicznym, jeśli ktoś taki podpis posiada lub wydrukowanie i wypełnienie tradycyjne,  

po czym zeskanowanie i wysłanie mailem. 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała RM ws. ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

239/XXXII/2020 RM  ws. ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi - załącznik nr 19 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, 

Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

 

18. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2020 rok. 

Projekt tej uchwały wraz z zawartymi w niej najważniejszymi zamianami omówiła Skarbnik 

Miejski, p. K. Joniak, które obejmują m.in. naprawę boiska przy SP nr 3. 



Głosowano w sprawie: 
Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2020 rok..  

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

240/XXXII/2020 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2020 rok - załącznik nr 20 

Radna, p. B. Gil, zapytała, ile w sumie będzie pieniędzy na naprawę boiska przy SP nr 3.  

Pani Skarbik wyjaśniła, że to zadanie będzie kosztowało 340 000 zł. Burmistrz,  

p. J. Perzyński, dodał, że są to środki zabezpieczone na podstawie wyliczeń wydziału 

inwestycji. Pani Joniak uzupełniła, że jest to kwota łącznie z dofinansowaniem 90 000 zł  

od marszałka, czyli miasto wykłada 250 000 zł. Radny, p. Z. Stachurski, zapytał czy 130 000 

zł jest przeznaczone na ul. Głowackiego. Burmistrz potwierdził to. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, 

Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

19. Uchwała RM ws. udzielenia odpowiedzi na skargę Prokuratura Rejonowego w Sierpcu. 

 

Przedmiot projektu tej uchwały zreferował Radca Prawny, p. M. Zasadowski. Wyjaśnił 

również konieczność podjęcia uchwały w następnym punkcie dot. udzielenia mu 

pełnomocnictwa. 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała RM ws. udzielenia odpowiedzi na skargę Prokuratura Rejonowego w Sierpcu..  

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

241/XXXII/2020 RM  ws. udzielenia odpowiedzi na skargę Prokuratura Rejonowego w 

Sierpcu - załącznik nr 21 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 



BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

 

 

20. Uchwała RM ws. udzielenia radcy prawnemu pełnomocnictwa do reprezentowania Rady 

Miejskiej Sierpca przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Warszawie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała RM ws. udzielenia radcy prawnemu pełnomocnictwa do reprezentowania Rady 

Miejskiej Sierpca przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Warszawie. 

 Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

242/XXXII/2020 RM  ws. udzielenia radcy prawnemu pełnomocnictwa do reprezentowania 

Rady Miejskiej Sierpca przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Warszawie - 

załącznik nr 22 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

 

 

21. Uchwała RM ws. wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

dla Województwa Mazowieckiego na dofinansowanie zadania pn. "Przebudowa drogi 

wojewódzkiej Nr 541 od km 88+000 do 91+000" 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała RM ws. wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Województwa Mazowieckiego na dofinansowanie zadania pn. "Przebudowa drogi 

wojewódzkiej Nr 541 od km 88+000 do 91+000".  

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

243/XXXII/2020 RM  ws. wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej dla Województwa Mazowieckiego na dofinansowanie zadania pn. "Przebudowa drogi 

wojewódzkiej Nr 541 od km 88+000 do 91+000"- załącznik nr 23 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, 

Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

 

22. Uchwała RM ws. udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego 

 

Burmistrz wyjaśnił, że chodzi o intencję, którą chciałby wyrazić 24 lipca podczas wizyty 

przedstawicieli Samorządu Województwa Mazowieckiego w Sierpcu. Chodzi tu  

o zabezpieczenie kwoty 50 000 zł w budżecie na 2021 r na przygotowanie części 

dokumentacji projektowej dotyczącej przebudowy całości ul. Piastowskiej. 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała RM ws. udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego.  

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

244/XXXII/2020 RM  ws. udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego - 

załącznik nr 24 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, 

Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

 

 

23. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący RM przekazał zaproszenie Dyrektora CKiSZ w Sierpcu oraz Burmistrza 

Miasta Sierpca dla Radnych na XXVII malarsko - rzeźbiarski plener, który rozpocznie się  

17 lipca a zakończy 24 lipca 2020 r – Ośrodek Wypoczynkowy w Bledzewie. Radny,  

p. W. Jaworowski, złożył podziękowania w imieniu mieszkańców ul. Borkowskiej dla  

p. P. Nowakowskiego, za skuteczną interwencję w kwestii przedłużenia tej ulicy. Radna, 

 p. J. Szewczykowska, również złożyła podziękowania p. Nowakowskiemu za interwencję w 

kwestii składowania opon na jednej z działek przy ul. Narutowicza. 

 

 

 



24. Zakończenie obrad. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej, p. Dariusz 

Malanowski, zamknął obrady XXXII sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

 

 

 Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

 /-/ 

Dariusz Malanowski 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ 

Beata Kowalska 

 


